

Title (en)

AUDIO VISUAL DEVICE FOR EDUCATIONAL GAMES OR SEQUENCES AND CASSETTES THEREFOR.

Title (de)

AUDIOVISUELLE VORRICHTUNG FÜR PÄDAGOGISCHE SPIELE UND UNTERRICHT UND KASSETTEN FÜR DIESE VORRICHTUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF AUDIO-VISUEL POUR REALISER DES JEUX OU SEQUENCES EDUCATIVES ET CASSETTES POUR CE DISPOSITIF.

Publication

EP 0023497 A1 19810211 (FR)

Application

EP 80900244 A 19800825

Priority

FR 7903922 A 19790209

Abstract (en)

[origin: WO8001726A1] Audio visual device intended to be associated to a television monitor screen, with a view to carrying out educational games or sequences. This device comprises a turntable of cassette tape recorder (1) for the reading of a magnetic tape comprising information representative of sound signals and information representative of program signals. A demultiplexor (6) switches the sound information over to an electro acoustic system (8), and the program information over to a managing and computing central units (4). Control unit (2) allow participants to intervene in the course of the educational game or sequence.

Abstract (fr)

Dispositif audio-visuel destine a etre associe a un ecran de moniteur de television, en vue de realiser des jeux ou sequences educatives. Ce dispositif comprend une platine de magnetophone (1) a cassette pour la lecture d'une bande magnetique comprenant des informations representatives de signaux sonores et des informations representatives de signaux de programme. Un demultiplexeur (6) aiguille les informations sonores vers un systeme electro-acoustique (8), et les informations de programme vers une unite centrale de gestion et de calcul (4). Des unites de commande (2) permettent aux participants d'intervenir dans le deroulement du jeu ou de la sequence educative.

IPC 1-7

G09B 5/06; G09B 19/22; G09B 7/12; G09B 7/08; G06F 15/20

IPC 8 full level

G09B 5/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09B 5/065 (2013.01)

Cited by

US4689207A; US4676958A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8001726 A1 19800821; EP 0023497 A1 19810211; FR 2448756 A1 19800905

DOCDB simple family (application)

FR 8000015 W 19800204; EP 80900244 A 19800825; FR 7903922 A 19790209